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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  XX/7/2012 
 
 
 
z  nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu   
16 lipca 2012  r  w  Urzędzie  Miasta i Gminy w Skalbmierzu  przy  
ul. Kościuszki  1,   pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Śliwa Jan 
 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie  9.00  a zakończono o godzinie  9.15 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  12  radnych 
 
Nieobecni radni:   Blady Beata, Jakubas Marian, Wiertek Włodzimierz, 

 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności,  Burmistrz 
Miasta i Gminy  Pan Michał Markiewicz,  Skarbnik Gminy  Pani Barbara 
Basiak 
 
           Przewodniczący Rady Pan  Śliwa Jan otwiera  sesję Rady Miejskiej, wita 
radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 12 radnych , sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan  Śliwa Jan proponuje następujący 
porządek obrad: 
 
 
       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Rozpatrzenie  projektu uchwały: 
 
            -  w sprawie  zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2012 roku 
           
            4/ Zakończenie obrad sesji 
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  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad  
   
             W głosowaniu:  za  -  12,   przeciw  -  0,   wstrzymał się  -  0 
   
  Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
                   
                Ad  3.   Rozpatrzenie projektu uchwały 
 
     -   w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 roku 
 
 Przewodniczący Rady   zapoznał z projektem uchwały  i uzasadnieniem 
dodając,  że Pan Burmistrz otrzymał promesę na usuwanie skutków klęsk 
żywiołowych na drogę  Sietejów – Kózki i musimy dokonać zwiększenia o tę 
kwotę  określoną w promesie a następnie prosił  P. Skarbnik  o  wyjaśnienie   
projektu uchwały 
 
Barbara Basiak skarbnik  wyjaśniła, że uchwała ta jest niezbędna do podjęcia 
czynności związanych z ogłoszeniem przetargu i wyłonieniem wykonawcy 
 
Burmistrz Miasta i Gminy dodał, że w 2010 roku kiedy były podtopienia na 
terenie naszej gminy była Komisja Wojewódzka i podtypowała w tym roku dla 
nas dwie drogi to jest droga Sietejów – Kózki  długości 1,250 mb i druga droga 
Kobylniki – Seselów,  ale w związku z tym, że w kraju wystąpiły gradobicia 
gminom zostały obcięte środki i nasza druga droga odpadła, z 450 tys zł  zostało 
nam 250 tys zł 
Pan Burmistrz prosił Pana Stanisława Janik podinspektora ds. drogowych o 
podanie wartości kosztorysowej tej drogi i jaki jest postawiony warunek bo za 
1,250 mb  nie jesteśmy w stanie wykonać te drogi do wartości kosztorysowej, 
dziś nie mogę powiedzieć jaka będzie kwota z przetargu, sesja została zwołana 
w trybie pilnym aby jak najszybciej ogłosić przetarg,  wyłonić wykonawcę i 
zawrzeć umowy z Ministerstwem, jeżeli by były pieniądze zaoszczędzone w 
przetargach mamy zawiadomić Panią Wojewodę i Ministerstwo 
 
Janik Stanisław  -  wartość kosztorysowa wynosi 447 tys zł, technologia jest 
prosta odbudowa plus asfalt,  na 450 mb jest asfalt plus 250 mb rowów i dwa 
zjazdy, szerokość drogi 3,5 m 
 
Burmistrz Miasta i Gminy dodatkowo wyjaśnił, że droga w Przybenicach 
została wykonana, rowy przy drodze tzw trakt królewski  zostały wykonane, 
pozostałe rowy do listopada mamy wykonać 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
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     W głosowaniu:   za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
   
            Ad    4.  Zakończenie obrad sesji 
 
 
 
Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Rady  dziękuje za obecność i zamyka 
sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
Prot. W.Konderak 


